
 
 
 

 
 

Kraków, 21 października 2021 r. 

 

Interpelacja 

 

 Prezydent Miasta Krakowa 

 prof. Jacek Majchrowski 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

proszę o informację w jakim zakresie została do tej pory zrealizowana uchwała nr 

XXXIV/886/20 Rady Miasta Krakowa z dnia 22 stycznia 2020 r. w sprawie ochrony 

drzew na terenie Gminy Miejskiej Kraków? 

Ile inwestycji miejskich zostało zaprojektowanych i wprowadzonych do realizacji z 

uwzględnieniem tych wytycznych? Proszę o przedstawienie konkretnych danych, z 

uwzględnieniem nasadzeń kompensacyjnych. 

 

 

     Z poważaniem, 

 /-/ Łukasz Maślona 

 


